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Notities 

1. Opening vergadering 20:00u door voorzitter 

 

 

2. Notulen vorige vergadering en ingekomen post  

 

• Notulen van de vorige vergadering goedgekeurd 

 

3. Ingekomen mail van gmr 

• gmr en mr in alle documenten in kleine letters schrijven.  

 

4. Begroting 

• Het is voor Joost nog niet mogelijk om een begroting te presenteren 

omdat de Prodas begroting niet rond is. Dit agenda punt schuift dus 

door naar Januari. Prodas kampt met een tekort hetgeen te maken 

heeft met een toename in de lasten (energie) etc, waarvoor het budget 

niet gecorrigeerd is. Voor elke school binnen Prodas is de taak gesteld 

om kritisch naar de uitgaven te kijken zodat dit op een solidaire manier 

kan worden opgelost. Joost spreekt de verwachting uit dat Antonius niet 

al te veel zal merken/lijden van deze bezuinigen. Er zal per leerling wat 
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gekort worden, maar tegelijkertijd is de verwachting dat het aantal 

leerlingen in de komende jaren stijgt. 

• Voorzitter nodigt de Yvonne van Dam van de gmr uit voor de 

vergadering van Maart. 

 

• Er volgt een aanvullende discussie over leerlingaantallen binnen 

Prodas en de gemeente Asten. Een aantal scholen zoals Voordeldonk 

zitten vol en gaan met wachtlijsten werken. Dit heeft geresulteerd tot 

interesse en een klein aantal aanmeldingen aan Antonius vanuit Asten, 

iets dat in het verleden nog niet is voorgekomen. Het is onduidelijk of 

deze trend zich voort zal zetten en het is volgens Joost niet 

waarschijnlijk dat Antonius in de komende jaren met een wachtlijst te 

maken zal hebben 

 

5. Ouderbetrokkenheid 

 

• De aanleiding voor deze discussie komt uit het feit dan vervoer voor 

excursies soms moeilijk te regelen is. Er wordt voorgesteld om een 

onderscheid te maken tussen ouderbetrokkenheid en ouderhulp. 

Ouderbetrokkenheid is een breder begrip waarbij aanwezigheid, 

interesse en betrokkenheid van ouders meerwaarde biedt voor de 

ontwikkeling van het kind. Het belang van hiervan zou bevoordeeld 

tijdens het startgesprek nog kunnen worden benadrukt. Ouderhulp gaat 

meer over praktische zaken zoals vervoer naar excursies of hulp bij 

activiteiten op school. Het zijn vaak dezelfde ouders die inspringen, en 

het aantal vrijwilligers lijkt ook af te hangen de het type activiteit. Er 

wordt voorgesteld om een open Excel document te genereren met 

rijschema’s voor activiteiten die vrijwillig ingevuld kan worden. Dit geeft 

meer duidelijk omtrent de noodzaak voor hulp, en maakt de bijdrage 

ook zichtbaar waardoor wellicht meer ouders zich aangesproken voelen 

om bij te springen. 
 

6. MR Documenten: Activiteitenplan, Medezeggenschapsreglement MR, 

Huishoudelijk reglement MR. 

 

• Deze documenten vergen een aantal typografische en inhoudelijke 

aanpassingen. Uit praktische overwegingen zal Rick zal hier na de 

vergadering naar kijken. Aan een ieder is gevraagd om de documenten 

door te nemen en aanpassing voor te stellen. 

 

7. Rondvraag 

 

• Op reactie van een vraag de mr laat Joost weten dat de leerlingraad 

nog niet is opgestart maar dat dit na de kerstvakantie zal gebeuren. 

• Mr wijst Mariska Verberne aan als plaatsvervangend voorzitter. 
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8. Afsluiting: De voorzitter sluit de vergadering om 21:37 


